
PROTOKÓŁ NR VII/2019  

z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie 
z 30 kwietnia 2019r., godzina 13.00 

Miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

Radni nieobecni: 
Bartłomiej Grono – nieobecność usprawiedliwiona 

Stanisław Rosół – nieobecność usprawiedliwiona 

OTWARCIE SESJI 

Otwarcia VII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie dokonał przewodniczący rady radny 
Andrzej Stambulski. Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję. Stwierdził 
prawomocność obrad. Na 21-osobowy skład rady, obecnych 19 radnych. Rada jest władna do 
podejmowania uchwał.  

PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD: 

Propozycje zmiany porządku obrad zgłosili: 

Radny Roman Pakuła w imieniu Komisji Rewizyjnej wniósł o poszerzenie porządku obrad 
o projekt uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy z radnym 
Rady Miejskiej w Szprotawie.   

Więcej zmian do porządku obrad nie zgłoszono, rada przystąpiła do przegłosowania 
zgłoszonej przez radnego Pakuły zmiany. 

Rada w głosowaniu 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” projekt uchwały przyj ęła do 
porządku obrad. 

GŁOSOWANIE IMIENNE: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieoddany” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
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16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

Rada w głosowaniu 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” zatwierdziła porządek obrad 

GŁOSOWANIE IMIENNE: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej tj. od 29 marca do 29 
kwietnia 2019r.   

2. Sprawozdania z działalności: 
a) Szprotawskiego Zakładu Aktywności Zawodowej za rok 2018; 
b) Ośrodka Pomocy Społecznej w Szprotawie za rok 2018 oraz zamierzenia  

i potrzeby w 2019 roku. 
3. Informacja o działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szprotawie i 

Szprotawskiego Domu Kultury za rok 2018. 
4. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2018. 
5. Informacja o stanie nawierzchni dróg gminnych po okresie zimowym. 
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6. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Szprotawa 
w roku 2018 sporządzona na podstawie art. 9tb ustawy z dnia 13 września 1996r. 
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Szprotawa; 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szprotawy; 
c) utworzenia jednoosobowej Spółki Gminy Szprotawa pod nazwą „Inwestycje 

Szprotawskie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” z siedzibą w 
Szprotawie; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku 
rolnego od osób fizycznych, podatku leśnego od osób fizycznych i podatku od 
nieruchomości od osób fizycznych oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

e) ustalenia strefy płatnego parkowania oraz ustalenia wysokości stawek i 
sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów na drogach publicznych 
miasta Szprotawy; 

f) przyj ęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności na terenie Gminy Szprotawa na 2019 rok; 

g) ustanowienia zespołu przyrodniczo-krajobrazowego „Potok Sucha”; 
h) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Szprotawa; 
i) utworzenia jednoosobowej Spółki Gminy Szprotawa pod nazwą „Inwestycje 

Szprotawskie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Szprotawie”. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9. Oświadczenia. 
10. Informacje. 
11. Zatwierdzenie protokołu z sesji rady z 29 marca 2019r. 
12. Zamknięcie obrad VII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 

 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski powiedział, że do przegłosowanego 
porządku wprowadzi kilka zmian, które nie wymagają zgody rady i tak: o godzinie 11-tej 
przed ratuszem jest uroczystość związana z 15-leciem przystąpienia Polski do UE i w 
związku z tym o 10.50 będzie ogłoszona przerwa. Kolejna zmiana to taka, że po przerwie 
zostanie przedstawiona prezentacja odnosząca się do projektu uchwały w sprawie utworzenia 
jednoosobowej Spółki Gminnej inwestycje szprotawskie.  

Rada zgodziła się na przedstawioną przez przewodniczącego zmianę.  

Głos zabrał Henryk Janowicz Starosta Powiatu Żagańskiego, który wypowiedział się w 
temacie inwestycji prowadzonych przez powiat, inwestycji powiatowo-gminnych jak również 
o wzorowej współpracy między powiatem i gminą.  
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Następnie głos zabrał burmistrz Mirosław G ąsik, który podziękował Panu staroście za 
współpracę jak również radnym powiatowym za zadania jakie podejmują na rzecz naszej 
gminy.  

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski  ogłosił ½ godzinną przerwę na udział 
uczestników sesji w wydarzeniu na placu przed ratuszem w związku w 15-leciem 
przystąpienia Polski do Unii Europejskiej.   

PRZERWA  

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski wznowił obrady po przerwie. Poprosił 
pana Wojciech Konat z firmy Dekada o prezentację (załącznik do protokołu) analizy budżetu i 
WPF gminy Szprotawy na koniec 2018 roku.  

Po prezentacji budżetu i WPF głos zabrali: radny Stefan Gołek,  radny Władysław Sobczak,  
radny Ireneusz Ganczar,  radny Józef Rubacha,  Wojciech Konat, burmistrz Mirosław Gąsik. 
Wojciech Konat,  przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, radna Józefa Śliska, radna 
Bożena Wójcik-Wojtkowiak, radny Józef Rubacha, radny  powiatowy Paweł Chylak, 
Wojciech Konat, radny Ireneusz Ganczar,  wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, 
przewodniczący rady Andrzej Stambulski,  radny Józef Rubacha, radna Józefa Śliska, 
wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński, radny Stefan Gołek, burmistrz Mirosław 
Gąsik, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Józef Rubacha. 

 

 

Ad. 1  SPRAWOZDANIE BURMISTRZA Z DZIAŁALNO ŚCI 
MI ĘDZYSESYJNEJ TJ. OD  29 MARCA DO 29 KWIETNIA 2019R. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2  SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNO ŚCI: 
 

a) Szprotawskiego Zakładu Aktywności Zawodowej za rok 2018 
 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrał: radny Józef Rubacha i kierownik Małgorzata Szymczak. 

 
b) Ośrodka Pomocy Społecznej w Szprotawie za rok 2018 oraz zamierzenia  

i potrzeby w 2019 roku 
 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 
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Głos zabrali: radny Władysław Sobczak podziękował za współpracę kierownikowi i jego 
pracownikom. Podobny głos w sprawie zabrał radny Józef Rubacha. Burmistrz Mirosław 
Gąsik wyraził słowa wdzięczności za pracę dla pani kierownik ZAZ-u, podziękował za 
bardzo dobrą pracę i współpracę. Słowa podziękowania burmistrz skierował w stronę 
kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Szprotawie. Podziękował za pracę statutową, a 
także pracę, która wykracza poza działalność ośrodka, a praca która przynosi korzyść dla 
podopiecznych naszej gminy. Podziękował za pracę pracownikom ZAZ-u i pracownikom 
OPS-u. Wspomniał o samochodzie osobowym, który został przekazany z urzędu po Straży 
Miejskiej dla pracowników OPS-u. Kierownik OPS-u Tadeusz Pozaroszczyk podziękował za 
przekazane słowa uznania.  

 

Ad. 3  INFORMACJA O DZIAŁALNO ŚCI MIEJSKIEJ BIBLIOTEKI 
PUBLICZNEJ W SZPROTAWIE I SZPROTAWSKIEGO DOMU 
KULTURY ZA ROK 2018 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radny Władysław Sobczak w podobnym tonie jak w przypadku OPS-u 
podziękował za współpracę ze SzDK, podziękował Pani dyrektor i pracownikom SzDK.. 
Dodał, że oferta SzDK jest bardzo szeroka, z której może korzystać cała gmina. Burmistrz 
Mirosław Gąsik składając podziękowania za pracę SzDK i Bibliotece, że pomimo ciężkiej 
sytuacji finansowej gminy jednostki te robią bardzo dużo dla naszych mieszkańców. 
Podziękowania skierował w stronę dyrekcji i pracowników obu jednostek. Radny Stefan 
Gołek w imieniu Komisji Społecznej, zgłosił aby SzDK rozszerzył działalność sekcji SzDK 
na teren wiejski. Radny Szymon Matuszewski podziękował za inicjatywy, jakie są 
podejmowane zarówno w SzDK jak i w Bibliotece Miejskiej. Pochwalił za otwartość na 
propozycje z zewnątrz. Radny Józef Rubacha skierował również w stronę pań dyrektorek 
słowa podziękowania i wdzięczności, apelując do radnych o uczestnictwo radnych w 
uroczystościach gminnych. Radna Beata Jakowicka przyłączyła się do wszystkich słów, które 
zostały wypowiedziane w stronę pani dyrektor SzDK i Biblioteki. Przewodniczący rady 
Andrzej Stambulski i Wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński również podziękowali za 
inicjatywy, za działalność i szeroką ofertę jaką przedstawiają mieszkańcom gminy obie 
jednostki. Wiceprzewodniczący rady zaprosił na 65-lecie działalności SzDK. 

 

Ad. 4  OCENA ZASOBÓW POMOCY SPOŁECZNEJ ZA ROK 2018 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Brak dyskusji 
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Ad. 5  INFORMACJA O STANIE NAWIERZCHNI DRÓG GMINNYC H  
PO OKRESIE ZIMOWYM 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Brak dyskusji 

Ad. 6 ANALIZA STANU GOSPODARKI ODPADAMI KOMUNALNYMI  NA 
TERENIE GMINY SZPROTAWA W ROKU 2018 SPORZ ĄDZONA NA 
PODSTAWIE ART. 9TB USTAWY Z DNIA 13 WRZE ŚNIA 1996R. O 
UTRZYMANIU CZYSTO ŚCI I PORZĄDKU W GMINACH 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radny Józef Rubacha. Na zapytanie radnego Rubachy odpowiedzi udzielił 
burmistrz Mirosław Gąsik.   
 

Ad. 7  PODJĘCIE UCHWAŁ: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Szprotawa 
 
Radna Beata Jakowicka poinformowała, że opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały 
jest pozytywna.  
 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radny Józef Rubacha, skierował pytania do burmistrza. Na pytania radnego 
Rubachy odpowiedzi udzielił burmistrz Mirosław Gąsik. Kolejno głos zabrała radna Józefa 
Śliska. Odpowiedzi na pytanie radnej udzielił burmistrz Mirosław Gąsik. Następnie głos 
zabrał radny Jerzy Chmara, burmistrz Mirosław Gąsik, radna Monika Biazik, burmistrz 
Mirosław Gąsik 

Rada w głosowaniu 15”za”, 1”przeciw”, 3”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VII/47/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
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11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

 
 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szprotawy 
 

 
Radna Beata Jakowicka poinformowała, że opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały 
jest pozytywna.  
 
Głos w sprawie zabrał radny Józef Rubacha i burmistrz Mirosław Gąsik.  
 
Rada w głosowaniu 15”za”, 1”przeciw”, 3”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VII/48/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
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19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

 
c) utworzenia jednoosobowej Spółki Gminy Szprotawa pod nazwą 

„Inwestycje Szprotawskie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Szprotawie 
 

Radna Beata  Jerzy Chmara poinformował, że opinia Komisji Gospodarki do projektu 
uchwały jest pozytywna.  
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski poinformował, że radni otrzymali dzisiaj z rana 
nowy projekt uchwały i ten projekt będzie poddany procedowaniu. 
 
Głos zabrała: Iwona Prokop sekretarz gminy przedstawiła zmiany, które zostały 
naniesione w stosunku do tej, którą radni otrzymali z materiałami na sesję. Kolejno głos 
zabrali: radna Józefa Śliska proponując przesunięcie na następną sesję z uwagi na 
zaproponowane zmiany zgłoszone przez panią sekretarz. Do wypowiedzi radnej odniósł się 
wiceprzewodniczący i przewodniczący rady.  
 
Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono  
 
Rada w głosowaniu 14”za”, 5”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VI/44/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „przeciw” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
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18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „przeciw” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia 

poboru w drodze inkasa podatku rolnego od osób fizycznych, podatku 
leśnego od osób fizycznych i podatku od nieruchomości od osób fizycznych 
oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 
inkaso 
 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały 
jest pozytywna.  
 
Głos w dyskusji zgłosił: radny Józef Rubacha, życząc nowo wybranym sołtysom dobrej 
współpracy z samorządem. Burmistrz Mirosław Gąsik dodał, że spotka się z nowo 
wybranymi sołtysami i przewodniczącymi Zarządów Osiedli w najbliższym czasie. 
 
Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono 
 
Rada w głosowaniu 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VII/50/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
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20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
e) ustalenia strefy płatnego parkowania oraz ustalenia wysokości stawek i 

sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów na drogach 
publicznych miasta Szprotawy 

 
Radny Jerzy Chmara poinformował, że opinia Komisji Gospodarki do projektu uchwały jest 
pozytywna.  
 
Głos zabrał: radny Józef Rubacha. Na zapytanie radnego odpowiedział burmistrz Mirosław 
Gąsik 
 
Rada w głosowaniu 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VII/51/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
f) przyj ęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności na terenie Gminy Szprotawa na 2019 rok 
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Radny Jerzy Chmara poinformował, że opinia Komisji Gospodarki do projektu uchwały jest 
pozytywna. Radny Janusz Biliński poinformował, że opinia Komisji Rolnictwa jest również 
pozytywna. 
 
Brak dyskusji 
 
Rada w głosowaniu 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VII/52/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

g) ustanowienia zespołu przyrodniczo-krajobrazowego „Potok-Sucha” 
 

Radny Jerzy Chmara poinformował, że opinia Komisji Gospodarki do projektu uchwały jest 
pozytywna. Radny Janusz Biliński poinformował, że opinia Komisji Rolnictwa jest również 
pozytywna. 
 
Brak dyskusji 
 
Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VII/53/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
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Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 
h) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Szprotawa 

Radny Jerzy Chmara poinformował, że opinia Komisji Gospodarki do projektu uchwały jest 
pozytywna.  
 
Brak dyskusji 
 
Rada w głosowaniu 16”za”, 0”przeciw”, 3”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VII/52/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
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9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 

i) odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy o pracę z radnym Rady 
Miejskiej w Szprotawie 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski powiedział, że radny, którego dotyczy projekt 
uchwały nie może brać udziału w głosowaniu, gdyż dotyczy to jego interesu prawnego. Radca 
prawny dodał, że wiceprzewodniczący rady również winien być wyłączony z głosowania. 
 
Brak dyskusji 
 
Rada w głosowaniu 17”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VII/52/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „głos nieoddany” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
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17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „głos nieoddany” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

Ad. 4  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH: 

Interpelacje zgłosili: 

Radna Monika Biazik 

1. Długie są podłączone do wodociągu Niegosławice i w Wielką Sobotę była awaria 
wody i mieszkańcy nie mają żadnej informacji gdzie jest awaria i woda bieżąca nie 
została dowieziona do ludzi. Radna prosi o numer telefony do osoby, u której może 
interweniować o dowiezienie wody bieżącej . Do tej pory była dobra współpraca i 
odbywało się do dosyć szybko i sprawnie i mieszkańcy byli informowani. Mieszkańcy 
byli na etapie badania podłączenia miejscowości Długie. Zaproponowano trzy 
warianty, radna prosi o zrealizowanie tych sytuacji i żeby rozważyć podłączenie 
miejscowości Długie do wodociągu naszego gminnego; 

2. Zamontowanie tabliczek informacyjnych przy cmentarzach, kto jest zarządcą 
cmentarzy. Zmieniły się zasady i mieszkańcy nie wiedzą do kogo się zwracać. 

 

Radny Janusz Biliński 

1. W imieniu mieszkańców Siecieborzyc i jego jako radnego gminy złożył interpelację 
odnośnie drogi gminnej wewnętrznej o nr działek 647/5, 733/1, prowadzącej do 
dużych bloków po byłym PGR. Ww drogą mieszkańcy bloków uczęszczają do szkoły, 
kościoła, sklepu, pracy a na chwilę obecną nie można przejechać tą drogą 
samochodem osobowym, gdyż występują w niej liczne zagłębienia (dziury, wygląd 
sera szwajcarskiego). Przedmiotowa droga znajduje się przy posesji nr 33. 

2. Druga interpelacja również w imieniu mieszkańców Siecieborzyc i radnego odnośnie 
drogi gminnej wewnętrznej o nr działek 853,931/7,4/15 i 10/2 prowadzącej do 
budynków mieszkalnych jednorodzinnych po byłym PGR. Ww drogą mieszkańcy 
podobnie jak w przypadku poprzedniej uczęszczają do szkoły, kościoła itp. na chwilę 
obecną nie można nią przejechać gdyż występują w niej liczne zagłębienia. 
Przedmiotowa droga znajduje się przy posesji nr 25. 

 

Radna Beata Jakowicka, interpelacje złożyła wspólnie z Sylwestrem Michalakiem – 
sołtysem wsi Witków: 

1. Naprawa dróg gminnych w miejscowości Witków i Borowina. W miejscowości 
Witków odcinek o długości 1022, działka gminna nr 539 oraz odcinek 650 m, działka 
nr 483. W miejscowości Borowina odcinek o długości około 700 metrów wzdłuż tzw. 
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wiatraków. Wymienione drogi są w złym stanie technicznym, są to drogi gruntowe z 
koleinami i wybojami, co utrudnia mieszkańcom dojazd do posesji. najgorsza sytuacja 
jest w czasie opadów deszczu; samochody grzęzną w błocie. Z uwagi na znana trudną 
sytuację finansową w tym roku, radna wraz z sołtysem prosi o uwzględnienie tego 
zadania przy planowaniu budżetu na kolejne lata. 

2. Ścięcie topoli przy drodze gminnej relacji Witków-Borowina (przed skrzyżowaniem w 
Witkowie). Topola ma spróchniały pień drzewa i w każdej chili może się złamać, a 
spadając uszkodzić linię wysokiego napięcia.  

 

Radny Andrzej Skawiński – wiceprzewodniczący rady odniósł się do nazewnictwa ulicy w 
mieście - Poniatowskiego. Tablice informujące o nazewnictwie ulicy nie są jednoznaczne. 
Stosowane są różne skróty, które mogą rodzić problemy i wygląda to trochę niepoważnie.  

Radny Ireneusz Ganczar: powiedział, że otrzymał odpowiedź na swoją interpelację ze 
Starostwa Powiatowego, a dotyczy odcinka drogi powiatowej w Siecieborzycach. Droga jest 
pod nadzorem konserwatorskim i zarządzana przez konserwatora i otrzymał odpowiedź, że 
nie ma możliwości jej remontowania. Radny ponowił swoją interpelację, żeby Zarząd 
Powiatu zaczął wykonywać swoją prace poważnie i zwrócił się do konserwatora zabytków z 
prośbą o umożliwienie remontu tego odcinka drogi. Mieszkańcy Siecieborzyc jeżdżą po 
kamieniach, niszczą sprzęt, samochody i ta sytuacja dłużej trwać nie może i instytucje, które 
utrzymywane są z naszych podatków niech wykonują swoja pracę właściwie.  

 

Ad. 5  WOLNE WNIOSKI 

Radny Stefan Gołek, poinformował, że Komisja Społeczna przyjrzała się problemowi 
strajku nauczycieli w Polsce i w Szprotawie i wnioskuje do pana burmistrza, aby środki 
przeznaczone na wypłaty dla nauczycieli za czas strajku, które mają zostać potrącone bo tak 
postanowił rząd, żeby dyrektorzy tak zorganizowali zajęcia w szkołach by nauczycieli mogli 
te pieniądze zarobić (dodatkowe, pozalekcyjne). 

Kolejno głos zabrali: Henryk Ostrowski w sprawie składowiska odpadów, mieszkaniec 
Szprotawy w sprawie przewrócenia połączeń autobusowych do Nowej Soli i Zielonej Góry. Z 
komunikacji tej korzystali ludzie starsi jadąc do lekarzy w Nowej Soli i w Zielonej Góry.  

 

Ad. 6  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania, zgłoszone przez radnych na sesji rady 29 marca 
2019r.  roku odczytał wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński. 

Radny Powiatu Żagańskiego Roman Śliwiński odniósł się do interpelacji radnego 
Ireneusza Ganczara w sprawie naprawy drogi w Siecieborzycach. Radny Ireneusz Ganczar 
odniósł się do wypowiedzi radnego Śliwi ńskiego 
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Ad. 7  OŚWIADCZENIA 

Wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński odczytał oświadczenie, podpisane 
przez 15 radnych wyrażające sprzeciw wobec wpisów radnego Płaskocińskiego w mediach 
społecznościowych odnoszące się do strajku nauczycieli.  

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji przygotowała projekt oświadczenia rozpatrujące petycję dotyczącą połączeń 
kolejowych. Radny Piotr Siuda – przewodniczący komisji skarg odczytał uzasadnienie do 
przedłożonego oświadczenia.  

Brak dyskusji 

Rada nie wniosła uwag do przedstawionego projektu apelu przyjmuj ąc go stosunkiem 
głosów 17”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” 

 Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „nieobecny” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 

Ad. 8  INFORMACJE 

Brak 
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Ad. 9  ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z SESJI RADY Z 29 MA RCA 2019R. 

Rada nie zgłosiła uwag do protokołu. 

Protokół z posiedzenia rady z 29 marca 2019 r. został zatwierdzony stosunkiem głosów 
17”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz”. 
 

Wyniki imienne: 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „nieobecny” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „nieobecny” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „nieobecna” 

 

Ad. 10   

ZAMKNI ĘCIE  

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zamknął 
obrady  VII sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji – 4,05 godziny.  

Na tym zakończono protokół 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

Protokół sporządziła: 
Małgorzata Pachurka  


